

Feverfew, High Potency

60 tablets, Single herb, Stock No. 288-1

Feverfew (*Chrysanthemum parthenium*) is one of the few natural analgesics used to treat most of the same disorders as aspirin.

High Potency Feverfew provides six times more parthenolides—its primary active ingredient—per capsule than the regular feverfew supplements sold on the market.

Did you know?

It is estimated that 30 million North Americans suffer from migraine headaches on a regular basis.

For unknown reasons, migraine headaches are three times more common in women than in men. Most migraine sufferers (about 60 percent) experience their first attack before the age of twenty.

NSP Advantage

100 capsules. Single Herb.

Ingredients: Feverfew (*Chrysanthemum parthenium*) herb and leaf with a guaranteed-potency of 600 mcg of parthenolides. Other ingredients: dicalcium phosphate, cellulose, silicon dioxide, magnesium stearate. Feverfew contains naturally-occurring amounts of chromium, magnesium, manganese, niacin, phosphorus, potassium, selenium, and thiamin.

Recommendation: Take one capsule daily with a meal.

CAUTION: Pregnancy & Nursing.

Features & Benefits

- Feverfew has traditionally been used to alleviate or lessen the severity of migraine headaches, and to reduce the intensity and duration of migraine headaches.
- Feverfew has also been used traditionally to help reduce fever.
- Feverfew has been reported to relieve menstrual discomforts in some cases.

Camomille Grande Puissance

60 comprimés, Herbes simple, No de stock 288-1

La grande camomille (*Chrysanthemum parthenium*) est l'un des quelques analgésiques utilisés pour soigner essentiellement les mêmes problèmes que l'aspirine.

Camomille Grande Puissance contient six fois plus de parthénolides – son premier principe actif – par capsule que les suppléments de grande camomille réguliers vendus sur le marché.

Saviez-vous que?

On estime que 30 millions de Nord-Américains souffrent de migraine régulièrement.

Pour des raisons inconnues, la migraine touche trois fois plus de femmes que d'hommes. La majorité de ceux et celles qui souffrent de migraine, soit environ 60 pourcent, ont leur première migraine avant l'âge de vingt ans.

Avantages NSP

100 capsules. Herbe simple.

Ingrédients: Herbe et feuille de grande camomille (*Chrysanthemum parthenium*) avec une puissance garantie de 600 mcg de parthénolides. Autres ingrédients: phosphate dicalcique, cellulose, dioxyde de silice, stéarate de magnésium.

La grande camomille contient des quantités de chrome, magnésium, manganèse, niacine, phosphore, potassium, sélénium et thiamine.

Mode d'emploi: Prendre une capsule par jour avec un repas.

AVERTISSEMENT: Grossesse et allaitement.

Caractéristiques et Bienfaits

- La grande camomille a été utilisée traditionnellement pour réduire ou atténuer la gravité des migraines et réduire l'intensité et la durée des migraines.
- La grande camomille a été utilisée traditionnellement pour aider à réduire la fièvre.
- On dit de la grande camomille qu'en certains cas, elle soulage les malaises menstruels.